

Steak NIGHT

Only the finest beef satisfies true beef aficionados' palates. Every Thursday starting from 3 August, we will host Steak Night that offers three premium beef cuts options for guests to savour alone, with a partner or a group of friends! Complimentary cocktails included!

AUSTRALIAN STRIPLOIN

HK\$278 (about 300g, with one complimentary cocktail)

USDA BLACK ANGUS RIBEYE

HK\$528 (about 600g, ideal for two persons, with two complimentary cocktails)

AUSTRALIAN GRASS FED T-BONE M4+

HK\$1,198 (about 1kg, ideal for two or four persons, with four complimentary cocktails)

Steak Night available every Thursday night from 6pm. All three options served with French fries, salad, Bearnaise and red wine sauce. 30% discount on selected bottle of wine. Complimentary cocktail choose from Sunset Aperitif Menu.

只有最好的牛肉才能滿足牛肉愛好者的口味。由 8 月 3 日起逢星期四晚，我們將舉辦牛扒之夜，提供三種優質牛扒選擇，供客人享獨，與伴侶或朋友們一起品嚐。另外更可享免費雞尾酒！

澳洲西冷牛扒

HK\$278 (約300克，送雞尾酒一杯)

USDA 黑安格斯肉眼扒

HK\$528 (約600克，適合兩人享用，送雞尾酒兩杯)

澳洲草飼T-骨牛扒

HK\$1,198 (約一公斤，適合兩人或四人享用，送雞尾酒四杯)

牛扒之夜逢周四晚上 6 點開始供應，三款選擇均配有薯條、沙律、蛋黃醬和紅酒汁。贈送之雞尾酒需於日落開胃酒菜單中選擇。指定瓶裝紅酒可享七折優惠。



- All price mentioned are in Hong Kong dollar and 10% service charge applies
- This promotion only available on Thursday
- Offers cannot be used in conjunctions with others promotions, including Accor Plus / ALL Plus Members

- 所有價格均以港元計算，需加收 10% 的服務費
- 此推廣只於逢周四提供
- 優惠不可與其他促銷活動同時使用，包括雅高A卡佳 / 雅高臻享卡



Book Now
立即訂座：



THE ENCLAVE